

## 《单词百科:institutionalization是什么意思?institutionalization怎么发音?institutionalization的解释和用法》

英语单词institutionalization是什么意思?institutionalization怎么读?institutionalization怎么发音?大哲网为您整理了institutionalization的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来了解一下吧!



### institutionalization怎么读

institutionalization的读音:[     nst       tju       n   la     ze     n]

### institutionalization的意思

1、[法] 制度化;

### institutionalization的近义词

- 1、charge v.收费;把...记在账上;指控, 谴责;猛冲;赋予...职责;给...充电;
- 2、commit v.犯罪;承诺, 忠于(某人);明确表态;自杀;调配;把...正式送进(医院、监狱等);把...写下来/记住;
- 3、institutionalise vt.使(某事物)制度化;将(某人)收容在社会福利机构;
- 4、send v.寄, 发送;传达;派遣, 打发;使快速移动;使进入(某种状态);

### institutionalization的双语例句

1、What is the scope of institutionalization within the totality of social actions in a given collectivity?

在探讨任何具体的制度秩序时,我们也许会问:既存总体中,社会行动总体内的制度化?围为何?

2、The institutionalization of the official dress code was the reflection of ethnic merge and the blending of civilizations since the Southern and Northern dynasties. It was the result of integration of tradition and internal adjustment in light of its needs by the Tang Empire.

常服制度化的实现,是南北朝以来民族大融合、文明大交汇的直接反映,是大唐帝国继承传统并结合自身需求进行内部调整的产物。

3、Modern returned students played an important role in the institutionalization of modern Chinese architecture.

归国留学生在近代建筑学体制化的过程中发挥了重要作用。

4、Analysis on the Process of the Institutionalization of Social Relations Operation

关系运作制度化的过程分析&华东地区A县乡镇政府机构改革的个案研究

5、The Institutionalization of Teaching Evaluation and the Construction of Teaching& Research Section

教学评估制度化与教研室建设

6、On the Institutionalization System and the Value Compensation for Its Defects

论制度化机制及其缺陷的价值补偿

7、The Research of Institutionalization of the behavior in the Industry Knowledge Studying

合作创新中企业知识学习行为的制度化研究

以上是大哲网为您整理的institutionalization怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于institutionalization的用法、institutionalization的释义、institutionalization的相关详情请点击：<https://dict.dazhe5.cn/institutionalization>